

BERITA HARIAN @ 21 OKTOBER 2019 (ISNIN)



LEMBAGA DIUS API JABATAN LAUT MALAYSIA

KENYATAAN TENDER

Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia** yang mempunyai kod bidang yang ditetapkan untuk memasuki tender bagi projek di bawah.

TAJUK & NO. TENDER	HARGA DOKUMEN/TARIKH & TEMPAT TUTUP TENDER	TARIKH/MASA/TEMPAT DOKUMEN DIJUAL	KELAYAKAN	TARIKH/MASA/TEMPAT TAKLIMAT
TAJUK TENDER PERKHIDMATAN MENGANGKAT, MENGHANTAR DAN MELABUHKAN PELAMPUNG PANDU DI PERAIRAN SEMENANJUNG MALAYSIA UNTUK LEMBAGA DIUS API, JABATAN LAUT MALAYSIA NO. TENDER IPL 11/2019	HARGA DOKUMEN RM50.00 (Tidak akan dikembalikan) Bayaran hendaklah dibuat atas nama AKAUNTAN NEGARA MALAYSIA - MOT - T dalam bentuk: i. Bank Draf daripada bank yang berlesen dan beroperasi di Malaysia; atau ii. Kiriman Wang; atau iii. Wang Pos. TARIKH TUTUP 18 November 2019 (Isnin @ 12.00 tengah hari) LOKASI PENGHANTARAN DOKUMEN Peti Tender, Aras Bawah, Blok A, Ibu Pejabat, Jabatan Laut Malaysia, Peti Surat 12, Jalan Limbungan, 42007 Pelabuhan Klang, SELANGOR DARUL EHSAN.	TARIKH JUAL DOKUMEN 29 Oktober 2019 (Selasa) hingga 15 November 2019 (Jumaat) pada hari bekerja jam 8.00 pagi - 5.00 petang TEMPAT JUAL DOKUMEN Unit Hasil, Aras Bawah, Blok C, Ibu Pejabat, Jabatan Laut Malaysia, Peti Surat 12, Jalan Limbungan, 42007 Pelabuhan Klang, SELANGOR DARUL EHSAN.	MOF 221503 Dan 221504	TARIKH TAKLIMAT 29 Oktober 2019 (Selasa) jam 10.00 Pagi TEMPAT TAKLIMAT Bilik Mesyuarat, Bangunan Lembaga Dius Api, Jalan Shahbandar, Pelabuhan Klang, Selangor Darul Ehsan.

NOTA:

- i) **TENDER INI MENSYARATKAN BAHAWA TAKLIMAT TENDER PERLU DIHADIRI OLEH PEMILIK SYARIKAT (NAMA SEPERTI TERCATAT DALAM SIJIL AKUAN PENDAFTARAN SYARIKAT YANG DIKELUARKAN OLEH KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA DAN DIWAJIBKAN MEMBAWA KAD PENGENALAN, SIJIL KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA DAN COP SYARIKAT PADA HARI TAKLIMAT TENDER. DOKUMEN TENDER AKAN DIJUAL KEPADA SYARIKAT YANG MENGHADIRI TAKLIMAT TENDER SAHAJA.**
- ii) Dokumen Tender hanya akan dijual kepada syarikat/wakil syarikat yang mengemukakan *letter of authorization to purchase* Dokumen Tender dan menunjukkan sijil Akuan Pendaftaran Syarikat dengan Kementerian Kewangan Malaysia.
- iii) Tender yang sampai lewat tidak akan diterima.
- iv) Lembaga Dius Api, Jabatan Laut Malaysia tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau pun sebarang tawaran.